



URSI Resolution passed at the Kyoto GA, August 1993

U.27. Vote of Thanks to the Japanese URSI Committee

The URSI Council,

resolves unanimously to record its warm appreciation of the invitation extended to it by the Japanese URSI Committee to hold the XXIVth General Assembly in Kyoto. The generous hospitality and the excellence of the facilities provided by the Local Organizing Committee, coupled to a faultless administrative collaboration, made a deep impression on the participants. A special word of appreciation is offered to the Japanese hosts for a most enjoyable and successful programme of social events and for their welcome to the persons accompanying the participants in the Assembly.

Remerciements au Comité japonais de l'URSI

Le Conseil de l'URSI,

décide à l'unanimité d'exprimer sa très sincère gratitude au Comité japonais de l'URSI pour l'invitation de tenir la XXIV^e Assemblée générale à Kyoto. L'ensemble des participants ont été très impressionnés par l'accueil chaleureux du Comité organisateur local, ainsi que par l'excellence des dispositions administratives et matérielles prises par ce Comité. Le Conseil exprime aux hôtes japonais sa profonde appréciation pour la mise en oeuvre d'un programme extra-scientifique particulièrement agréable et réussi, ainsi que pour la qualité de l'accueil aux personnes accompagnant les participants à l'Assemblée.